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Protokół  Nr XI/2007 
z sesji Rady Gminy w BliŜynie, która odbyła się w dniu 19 grudnia 2007r.  

w świetlicy OSP w BliŜynie. 
 
Na ogólny stan 15 radnych na sesji obecni byli wszyscy radni. 
Ponadto w obradach sesji uczestniczyli:  
1. Pan Zenon Nowakowski – Radny Powiatu SkarŜyskiego 
2. Pan Tomasz Rokita – Wójt Gminy BliŜyn 
3. Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy 
4. Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy 
5. Pani Anna Miernik – Kierownik Referatu Rozwoju Strategicznego Gminy 
6. Pani Anna Fonfara – Radca Prawny UG 
7. Pani Anna Kowalik – obsługa Rady Gminy 
8. Pan Józef Nowak – Dyrektor Zespołu Szkól w BliŜynie 
9. Pan Tomasz Durlik – Wicedyrektor Zespołu Szkół w BliŜynie 
10. Pan Sylwester Koziński – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Mroczkowie 
11. Pan Mirosław Owczarek – Dyrektor Szkoły Podstawowej w OdrowąŜku 
12. Pan Henryk śak – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Sorbinie 
13. Pani Anna Jaros-Urbaniak – Dyrektor SP ZOZ w BliŜynie 
14. Pani Katarzyna Skarus – Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury w BliŜynie 
15. Pan Piotr Stańczak – Tygodnik SkarŜyski 
16. Sołtysi zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Zatwierdzony porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie, stwierdzenie kworum, przyjęcie porządku obrad sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad X sesji Rady. 
3. Informacja Wójta o pracy między sesjami oraz informacja o realizacji uchwał 

podjętych na ostatniej sesji. 
4. Wystąpienia zaproszonych gości. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
6. Uchwalenie budŜetu gminy na 2008 rok: 

a/ przedstawienie projektu uchwały budŜetowej wraz z opinią Regionalnej 
    Izby Obrachunkowej, 
b/ przedstawienie autopoprawek Wójta, 
c/ opinia Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego  
    i Gospodarki Gminy, 
d/ stanowisko Wójta w sprawie opinii i wniosków Komisji, 
e/ dyskusja i głosowanie poprawek do projektu uchwały, 
f/ głosowanie nad projektem uchwały budŜetowej po poprawkach. 

7.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a/ wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007, 
b/ ustalenia wykazu wydatków budŜetowych, których nie zrealizowane 
    planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budŜetowego 2007, 



 2

c/ nadania imienia Gimnazjum w BliŜynie, 
d/ nieodpłatnego przekazania w formie darowizny na rzecz ZEORK 
    Dystrybucja Sp. z o.o. SkarŜysko-Kamienna (RZE Końskie) opraw 
    oświetlenia drogowego w miejscowości Nowy OdrowąŜek, 
e/ przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi, 
f/ przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
   Alkoholowych na 2008 rok, Gminnego Programu Przeciwdziałania 
   Narkomanii na lata 2008-2010 i Gminnego Programu Przeciwdziałania 
   Przemocy w Rodzinie na 2008 rok, 
g/ przyjęcia planów pracy Rady Gminy w BliŜynie oraz Komisji na 2008 rok, 
h/ trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego uŜytków 
    rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej. 

8. Zatwierdzenie protokołów Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonych 
    w Urzędzie Gminy w BliŜynie: 
     a/ w dniach 18 września, 10 października oraz 6 listopada 2007r. w zakresie 
        gospodarki wodnej za 2006 rok, 
     b/ w dniu 6 listopada 2007r. w zakresie gospodarki odpadami za 2006 rok. 
9. Informacje, komunikaty i oświadczenia. 
10.Zamknięcie obrad sesji. 
 
Przebieg obrad sesji: 
Jedenastą z kolei sesję Rady Gminy w BliŜynie otworzyła i poprowadziła Pani 
Anna LeŜańska – Przewodnicząca Rady. Po przywitaniu wszystkich obecnych  
i stwierdzeniu kworum odczytała projekt porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe na podstawie art.20 ust.5 ustawy  
o samorządzie gminnym Wójt wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od 
podatku rolnego uŜytków rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej.  
Ponadto Wójt  wniósł do Rady o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  
w sprawie akceptacji „Planu Odnowy Miejscowości Zbrojów”. Swój wniosek 
Wójt uzasadnił tym, Ŝe zmieniona jest formuła opracowania planu. Ponadto plan 
opracowano w oparciu o projekt rozporządzenia, które jeszcze nie zostało 
zatwierdzone. Na sesji w miesiącu lutym Wójt kompleksowo chciałby wnieść 
pod obrady wszystkie poprawione plany odnowy dlatego nie celowe staje się 
przyjęcie planu na dzisiejszej sesji a na następnej dokonanie jego zmian. 
Za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie akceptacji „Planu 
Odnowy Miejscowości Zbrojów” tj. punktu 7g/  radni opowiedzieli się 
jednogłośnie /15 głosów za/. 
Takim samym wynikiem głosowania radni opowiedzieli się za wprowadzeniem 
w punkcie 7 podpunktu h/ projektu uchwały w sprawie trybu i szczegółowych 
warunków zwolnienia od podatku rolnego uŜytków rolnych na których 
zaprzestano produkcji rolnej. 
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Ad. 2 
W związku z brakiem uwag do protokołu Nr X/2007 z sesji 25 października 
2007r. radni jednogłośnie /15 głosów za/ go przyjęli. 
Ad. 3 
Informację o pracy między sesjami oraz informacje o realizacji uchwał Rady 
podjętych na ostatniej sesji przedstawił Wójt Gminy  /informacje w załączeniu/. 
Ad. 4 
Wystąpienia zaproszonych gości: 
Pan Mieczysław Bąk w imieniu ks. Kochanowskiego podziękował Panu 
Wójtowi za okazaną pomoc przy odbudowie kościoła św. Rocha w Mroczkowie 
a w szczególności za sfinansowanie wymiany drzwi wejściowych i wykonanie 
oświetlenia placu przed kościołem. W dowód wdzięczności radny przekazał 
Wójtowi od księdza proboszcza album kościelny jak równieŜ przekazał Ŝyczenia 
świąteczne i noworoczne. 
Pan Zenon Nowakowski poinformował o zbliŜającej się w powiecie zmianie 
sieci szkół, między innymi o likwidacji liceum w BliŜynie. Został wybrany na 
Przewodniczącego Komisji Oświaty i temat ten jest omawiany ale  
o  szczegółach w tej sprawie jeszcze nie moŜna mówić. Poinformował równieŜ  
o zaplanowanych remontach dróg m.in.  Nowki oraz BliŜyn-OdrowąŜek  
w przypadku uzyskania dotacji unijnej. 
Pani ElŜbieta Karpińska korzystając z obecności radnego powiatowego 
apelowała o uporządkowanie parkingu przy grobach na Brzasku oraz drogi 
dojazdowej do apteki na Borze. 
Pani Aleksandra Milanowska pogratulowała Panu Nowakowskiemu wyboru 
na funkcję Przewodniczącego Komisji Oświaty. Radna uwaŜa, Ŝe sprawę liceum 
czas najwyŜszy zakończyć. Poruszyła równieŜ temat scalania gruntów  
i uruchomienia tego tematu przez wydział geodezji w Starostwie. Ponadto Pani 
Milanowska interweniowała aby Zarząd Dróg Powiatowych wykonał drogę 
powiatową w Zagórzu oraz dokonał odbudowy poboczy, rowów przy drodze 
powiatowej w Brześciu. Na drogach tych zarząd odbył wizję lokalną i na tym na 
ogół temat się zamyka. Radna zapytała równieŜ kiedy rozpocznie się budowa 
oczyszczalni w gminie BliŜyn na którą tak bardzo oczekują mieszkańcy gminy.  
Pan Zenon Nowakowski obiecał interpelować w powyŜszych sprawach na sesji 
powiatowej w dniu jutrzejszym. 
Wójt  równieŜ pogratulował Panu Nowakowskiemu wyboru na funkcję 
Przewodniczącego Komisji Oświaty i nawiązał do sprawy likwidacji liceum  
w BliŜynie. Zdaniem Wójta liceum nie powinno zostać zlikwidowane poniewaŜ 
nie powoduje Ŝadnych skutków finansowych. Wójt ma nadzieję, Ŝe liceum moŜe 
znów zacznie funkcjonować a jego odtworzenie byłoby trudne dlatego nie 
popiera likwidacji tej placówki. Odnośnie budowy drogi BliŜyn-OdrowąŜek 
Wójt wyjaśnił, Ŝe nie ma oficjalnych informacji o przyznaniu środków unijnych 
na jej remont. JednakŜe jest zaniepokojony brakiem działań ze strony Powiatu  
w kierunku opracowania dokumentacji co spowoduje opóźnienie w realizacji 
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inwestycji dlatego prosił Pana Nowakowskiego o interwencję w tej sprawie. 
Biorąc pod uwagę budowę kanalizacji Wójt wyjaśnił, Ŝe zarówno ta inwestycja 
jak i odbudowa zbiornika wodnego są priorytetowymi zadaniami. Wójt 
przytoczył fakty z poprzedniej kadencji dotyczące opóźniania przez radnych 
akceptacji opracowania dokumentacji na te inwestycje. Od czasu wyraŜenia 
zgody przez Radę na realizację inwestycji wiele wykonano pod kątem 
przygotowania inwestycji. Obecnie został uchwalony regulamin utrzymania 
czystości i porządku w gminie i mieszkańcy są zobowiązani do zawarcia umowy 
na wywóz odpadów i nieczystości płynnych. Temat ten będzie kontrolowany 
przez słuŜby urzędu. 
Ad. 5 
Interpelacje i zapytania radnych: 
1/ złoŜone na piśmie: 
Pani ElŜbieta Karpińska – mieszkańcy Wojtyniowa zamieszkali w bloku przy  
ul. Kamiennej bardzo proszą Pana Wójta i Radę Gminy o spowodowanie 
przyspieszenia prac związanych z budową oczyszczalni w Wojtyniowie  
i zapytują czy w 2008 roku rozpoczną się roboty inwestycyjne. 
Pan Ryszard Olejarz – prosi o przygotowanie materiałów z sesji budŜetowej 
2004 roku dotyczących budowy sal gimnastycznych w miejscowości BliŜyn  
i OdrowąŜek: 
1. Kto zgłosił wniosek o kredyt na budowę sali gimnastycznej w OdrowąŜku. 
2. Budowa ilu sal gimnastycznych była zaproponowana przez Pana Wójta  

w prowizorium budŜetowym. 
Radny prosi o przygotowanie materiałów na następną sesję. 
Pani Aleksandra Milanowska – zgłosiła trzy zapytania: 
1.Kiedy będzie wykonana droga powiatowa w miejscowości Zagórze, tak aby 
była przejezdna do mieszkańców Zagórza. 
2. Zgłaszana była odbudowa poboczy, pogłębienie rowów odwadniających drogi 
powiatowej w Brześciu. Była wykonana lustracja w/w dróg przez Pana Berusa, 
były pisma wysyłane wielokrotnie przez mieszkańców i do obecnej chwili nie 
ma odpowiedzi. 
3. Na podstawie zgłaszanych licznych zapytań przez mieszkańców zapytuję 
kiedy rozpocznie się budowa oczyszczalni w Gminie BliŜyn. 
Pan Wiesław Borowiec – mieszkaniec Jastrzębi – zgłosił następujące 
zapytania: 
1. Czy zostanie podjęta inicjatywa uchwałodawcza w sprawie zmiany Statutu 

Gminy w kwestii przywrócenia głosu mieszkańcom Gminy na sesji Rady 
Gminy. Obecny Statut Gminy jest sprzeczny z ustawą o samorządzie 
terytorialnym. Statut ten nie daje Ŝadnych moŜliwości ani na wystąpienia ani 
na zadawanie pytań przez zwykłych mieszkańców Gminy w najistotniejszych 
dla nich sprawach. Pozwala on tylko na wystąpienia zaproszonych gości, 
oczywiście wybranych gości a nie przez zwykłych mieszkańców. Ten stan 
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rzeczy jest nie tylko ewenementem w skali województwa ale równieŜ w skali 
całej Polski. 

2. Dlaczego dopuszczono do dezaktualizacji studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego i ile będzie kosztowała 
mieszkańców aktualizacja tego studium. 

3. Dlaczego mieszkańcom gminy nie przedstawiono alternatywnych rozwiązań 
dotyczących gospodarki  śmieciami jak np. referendum w sprawie 
dodatkowego opodatkowania mieszkańców czy darmowego odbierania 
segregowanych śmieci /firma Janusza Borowca z Suchedniowa/. 

4. Na co będą przeznaczone pieniądze  które gmina zaoszczędzi na śmieciach. 
5. Czy przeprowadzono symulację finansową. 
6. Jak długo jeszcze biedni mieszkańcy gminy będą płacili na takie głupoty, Ŝe 

wymienię tylko ostatnią, czyli „muldę na Gilowie” w kierunku stawu. 
2/  złoŜone ustnie: 
Pan Mieczysław Bąk apelował do Wójta i Przewodniczącej Rady o interwencję 
w sprawie uruchomienia tematu scalania gruntów. Procedurę tą naleŜy 
uruchomić by przyciągnąć inwestorów. Ponadto radny poruszył kwestię budowy 
zbiorników wodnych. W naszej gminie zaplanowane zbiorniki zajmują 360ha. 
NaleŜałoby dopracować sprawę programu, który wiąŜe się z nakładem pracy ale 
nie z finansami dlatego w tym kierunku powinny zostać podjęte działania. 
Budując na zbiornikach elektrownie moŜna uzyskać energię. Biorąc równieŜ 
pod uwagę sygnalizowany problem braku wody pitnej za kilkanaście lat budowa 
zbiorników jest celowa. 
Pan Sylwester Janus poruszył sprawę konieczności budowy drogi dojazdowej 
do hydroforni oraz poprawę stanu technicznego budynku. 
W tym punkcie porządku głos chciał zabrać Pan Wiesław Borowiec – 
mieszkaniec Jastrzębi, jednakŜe Przewodnicząca Rady nie udzieliła mu głosu ze 
względu na to, Ŝe zapytania i interpelacje mogą składać tylko radni. 
W nawiązaniu do złoŜonych zapytań Wójt wyjaśnił, Ŝe zadania inwestycyjne są 
moŜliwe do realizacji tylko wtedy, gdy gmina uzyska fundusze unijne bądź 
środki z innych   źródeł. JeŜeli chodzi o budynek hydroforni to w oparciu  
o opinię Sanepidu jest to jeden z najlepszych pod kątem czystości. Są środki 
przeznaczone na remont budynku i wykonanie elewacji zewnętrznej natomiast 
na remont drogi ewentualne środki mogą być przyznane przy podziale nadwyŜki 
budŜetowej. 
Ad. 6 
Projekt uchwały budŜetowej na 2008 rok wraz z materiałami informacyjnymi 
odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy. Odczytała równieŜ 
autopoprawki Wójta do projektu budŜetu zawarte w piśmie znak: 
FNB.3010/3/07 z dnia 29 listopada 2007r. Ponadto przedstawiła opinie 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach: 
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1. Uchwałę Nr 1399/2007 II Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia  
11 grudnia 2007r. w sprawie opinii o projekcie budŜetu Gminy BliŜyn na 
2008 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego i objaśnieniami, 

2. Uchwałę Nr 1384/2007 II Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia  
3 grudnia 2007r. w sprawie opinii o prawidłowości prognozy kwoty długu 
dołączonej do projektu uchwały budŜetowej Gminy BliŜyn na 2008 rok, 

3. Uchwałę Nr 1383/2007 II Składu Orzekającego RIO w Kielcach z dnia  
3 grudnia 2007r. w sprawie moŜliwości sfinansowania deficytu budŜetu 
planowanego w projekcie uchwały budŜetowej Gminy BliŜyn na 2008 rok. 

Z przyczyn usprawiedliwionych obrady sesji opuścił radny Mieczysław Bąk. 
Opinię Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki 
Gminy przedstawiła Pani Ewa Łukomska – Przewodnicząca Komisji. 
Przed przystąpieniem do wydania opinii w zakresie projektu budŜetu gminy na 
2008 rok Komisja wysłuchała opinii poszczególnych Komisji Rady, które 
przedstawili: 
Pani Halina Fidor – Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Socjalnych 
Pan Tomasz Pela – Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska 
Pan Jacek Krzepkowski – Komisji Rewizyjnej. 
Na posiedzeniach Komisji: Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, Spraw 
Społecznych i Socjalnych Pani Aleksandra Milanowska zgłosiła wniosek  
o wprowadzenie do budŜetu na 2008 rok zadania pod nazwą: Budowa chodnika 
w miejscowości Bugaj w ramach środków zaplanowanych na budowę chodnika 
w Gilowie. Wniosek ten przez obydwie komisje nie został przyjęty. 
Poza powyŜszym wnioskiem Komisje nie wniosły uwag do projektu budŜetu 
gminy na 2008 rok i pozytywnie go zaopiniowały. 
Komisja BudŜetowo-Finansowa, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy 
rozpatrzyła projekt budŜetu gminy na 2008 rok łącznie  
z autopoprawkami Wójta zawartymi w piśmie znak: FNB.3010/3/07 z dnia 
29.XI.2007r. 
Komisja jednogłośnie /5 głosów za/ przyjęła autopoprawki Wójta zawarte  
w piśmie z dnia 29 listopada 2007r. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt budŜetu gminy na 2008 rok łącznie  
z autopoprawkami Wójta i wnosi do Rady o jego przyjęcie. 
PowyŜszą opinię Komisja przyjęła jednogłośnie /5 głosów za/. 
Następnie Wójt  przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą m.in. 
planowanych do wykonania zadań inwestycyjnych. Wójt podziękował równieŜ 
Komisji BudŜetowo-Finansowej za pozytywną opinię i zrozumienie jego 
dobrych intencji co do propozycji zadań do budŜetu na 2008 rok. 
Dyskusja 
Pani ElŜbieta Karpińska podziękowała Wójtowi za zadania ujęte w budŜecie  
dla sołectwa Wojtyniów i Wołów. 
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Pan Jarosław Bednarz wyraził niezadowolenie z nie ujęcia w projekcie 
budŜetu budowy sali gimnastycznej w OdrowąŜku. Radny zapytał równieŜ skąd 
gmina weźmie pieniądze w sytuacji gdy uzyska unijne dofinansowanie na 
realizację budowy drogi w Kucębowie. 
Pani Aleksandra Milanowska zapytała, czy z programu odnowy wsi będą 
korzystały miejscowości: Bugaj, Brzeście i Zagórze. 
Wójt  wyjaśnił, Ŝe duŜe inwestycje są moŜliwe do realizacji tylko wtedy, gdy 
gmina dostanie pieniądze z zewnątrz. Odnosząc się do budowy sali 
gimnastycznej w OdrowąŜku Wójt stwierdził, Ŝe jedyna moŜliwość budowy 
obydwu sal pojawiła się w 2004 roku. Obecnie nie jest moŜliwe  wykonanie 
dwóch sal naraz. W pierwszej kolejności Wójt widzi realizację sali w BliŜynie  
a po jej wykonaniu dopiero w OdrowąŜku. Dodał, Ŝe radni w 2004r. odrzucili 
budowę dwóch sal. Odnośnie programu odnowy wsi w roku bieŜącym planuje 
się złoŜyć wniosek dla sołectwa BliŜyn. NiemoŜliwa jest realizacja kilku 
programów w jednym roku. Nadal będą otwierane programy i systematycznie 
realizowane. Projekt budowy świetlicy w Brześciu musi uzyskać aprobatę Rady. 
Odnośnie budowy drogi w Kucębowie Wójt wyjaśnił, Ŝe jeŜeli gmina uzyska 
środki unijne na to zadanie to zaproponuje zaciągnięcie kredytu by je wykonać. 
Odnosząc się do budowy sal gimnastycznych Pan Ryszard Olejarz uwaŜa, Ŝe 
Wójt kłamie poniewaŜ wniosek o zaciągnięcie kredytu na budowę dwóch sal 
złoŜył radny Durlik a nie Wójt, który proponował w projekcie budŜetu 
wykonanie tylko sali w BliŜynie. 
Pani Ewa Łukomska stwierdziła, Ŝe budŜet na 2008 rok to budŜet konkretny, 
pełen bardzo ambitnych zadań takich jak: odbudowa zalewu, budowa 
oczyszczalni i kanalizacji ściekowej, przebudowa budynku SP ZOZ, budowa 
sali gimnastycznej w BliŜynie, rozbudowa budynku Urzędu Gminy. Radna 
uwaŜa, Ŝe obecnie naleŜy skupić się na teraźniejszości a nie na latach ubiegłych. 
NaleŜy interweniować u posłów z naszego terenu by gmina otrzymała jak 
najwięcej środków unijnych. Inwestycje typu sale gimnastyczne czy świetlice są 
równieŜ potrzebne. Realizacja zadań jest moŜliwa za przysłowiową zgodą, która 
buduje natomiast niezgoda rujnuje. 
Pani Aleksandra Milanowska wyraziła niezadowolenie z projektu budŜetu dla 
jej okręgu wyborczego. Zgłosiła wniosek o budowę świetlicy w Brześciu i nie 
przeszedł. RównieŜ akceptacji nie uzyskała budowa chodnika w Bugaju. Do 
budŜetu została wprowadzona budowa chodnika w Gilowie pomimo braku 
kosztorysu natomiast na budowę chodnika w Bugaju jest znany kosztorys  
i gotowa dokumentacja a pomimo to zadanie nie znalazło się w budŜecie. 
Podziękowała jedynie radnym z Komisji Oświaty za poparcie zakupu kontenera 
z przeznaczeniem na świetlicę dla trzech sołectw: Bugaja, Brześcia i Zagórza  
w ramach programu odnowy wsi. Radna uwaŜa, Ŝe naleŜy brać pod uwagę 
potrzeby mieszkańców i wtedy mówić o zgodzie.  
Pani ElŜbieta Karpińska zwróciła się do Pani Przewodniczącej Komisji 
BudŜetowej o uzasadnienie sposobu rozdziału środków biorąc pod uwagę 
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miejscowość Wołów, który w budŜecie ma zaplanowane 1.600zł a Gilów dla 
którego zaplanowano kwotę 360 tys.zł. Radna prosiła przedstawiciela prasy  
o zamieszczenie jej wypowiedzi. 
Pani Anna LeŜańska nawiązała do środków przyznawanych dla BliŜyna przez 
ostatnie 5 lat w granicach 5-6 tys. zł. Przewodnicząca uwaŜa, Ŝe wzdłuŜ całej 
drogi Nr 42 naleŜy budować chodniki, równieŜ w Bugaju, jeŜeli tylko gmina 
dostanie dofinansowanie z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
Odnosząc się do wypowiedzi Radnej Karpińskiej Pani Ewa Łukomska równieŜ 
prosiła o ujęcie w mediach jej wyjaśnienia. W Gilowie z zaprojektowanego 
chodnika będzie korzystać 25 domostw natomiast w Bugaju od 7 do 10 domów. 
Radna uwaŜa, Ŝe jeŜeli w wyniku przetargu powstaną oszczędności i nastąpi 
dofinansowanie z GDDKiA to moŜna środki przekazać na Bugaj. Radna nie 
chce powracać do przeszłości jak był traktowany Gilów. 
Pani Aleksandra Milanowska sprostowała, Ŝe w Bugaju przy ulicy znajduje 
się 12 domów i teren jest bardzo niebezpieczny. Radna uwaŜa za niestosowne 
wypominanie sobie zadań wykonanych w poprzednich latach. NaleŜy skupić się 
na teraźniejszości i równym traktowaniu mieszkańców ze wszystkich sołectw. 
Pani Anna LeŜańska zwróciła się do Pani Milanowskiej o podanie kwoty 
zabezpieczonej w projekcie budŜetu na jej okręg wyborczy. 
Pani Aleksandra Milanowska wyjaśniła, Ŝe dopiero okaŜe się w głosowaniu. 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania autopoprawek zgłoszonych 
przez Wójta Gminy i tak:  
1/ W załączniku Nr 1 – Dochody budŜetu gminy na 2008 rok w tabeli skreśla się 
wiersze z paragrafami, w których nie wykazano kwot planowanych do 
uzyskania dochodów w roku 2008 tj.: 
- w dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną, gaz  
i wodę, rozdz.40002 – Dostarczanie wody, § 0970 – Wpływy z róŜnych 
dochodów, 
- w dziale 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 
jednostek nieposiadających osobowości prawnej, rozdz.75615 – Wpływy  
z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności cywilnoprawnych, 
podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 
organizacyjnych, § 0340 – Podatek od środków transportowych, § 0560 – 
Zaległości z podatków zniesionych /w piśmie uŜyto błędnego sformułowania 
„zleconych”/, 
- w rozdz.75616 – Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od 
spadków i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków  
i opłat lokalnych od osób fizycznych, § 0370 – Podatek od posiadania psów,  
§ 0560 – Zaległości z podatków zniesionych, § 0690 – Wpływy z róŜnych opłat, 
PowyŜsze zmiany radni przyjęli jednogłośnie /14 głosów za/. 
2/ W załączniku Nr 1 – Dochody budŜetu gminy na 2008r. oraz załączniku Nr 2 
– Wydatki budŜetu gminy na 2008r. w dziale 852 – Pomoc społeczna, 
dotychczasową nazwę rozdziału 85213 – Składki na ubezpieczenia zdrowotne 
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opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej 
zastępuje się nowym brzmieniem: „Składki na ubezpieczenie zdrowotne 
opłacane za osoby pobierające niektóre świadczenia z pomocy społecznej oraz 
niektóre świadczenia rodzinne”. 
dotychczasową nazwę rozdziału 85214 – Zasiłki i pomoc w naturze oraz składki 
na ubezpieczenia społeczne zastępuje się nowym brzmieniem „Zasiłki i pomoc 
w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe”. 
Za przyjęciem powyŜszych zmian opowiedzieli się wszyscy radni /14 głosów 
za/. 
3/ W załączniku Nr 9 – Plan przychodów i wydatków zakładów budŜetowych, 
gospodarstw pomocniczych oraz dochodów i wydatków dochodów własnych na 
2008r. w kol.2 w zapisie Gimnazjum w BliŜynie lp.4 zastępuje się lp.5, 
w kol.4 – Stan środków obrotowych na początek roku w wierszu lp.4 Szkoła 
Podstawowa w Mroczkowie zapis „0” zastępuje się kwotą „456”, w wierszu lp.5 
Gimnazjum w BliŜynie kwotę „456” skreśla się, 
Radni jednogłośnie 14 głosów za/ przyjęli powyŜsze zmiany. 
4/ W materiałach informacyjnych do projektu budŜetu gminy na rok 2008 na 
stronie 2 w objaśnieniach do dochodów z udziału gminy we wpływach  
z podatku dochodowego od osób fizycznych kwotę „1.650.758zł” zastępuje się 
kwotą „1.903.784zł”, na stronie 5 w lp.8 kwotę „149.500zł” zastępuje się kwotą 
„149.200zł”. 
Za przyjęciem powyŜszych zmian opowiedzieli się wszyscy radni /14 głosów 
za/.  
5/ W załączniku Nr 8 – Dochody i wydatki związane z realizacją zadań 
realizowanych na podstawie porozumień /umów/ między jednostkami 
samorządu terytorialnego w 2008r. w dz.I na zadaniu – Przebudowa drogi 
powiatowej w m-c Nowki w kol.6 i 13 kwotę „51.000zł” zastępuje się kwotą 
„109.000zł, nazwę zadania „Rozbudowa drogi powiatowej w m-c Jastrzębia” 
zastępuje się nazwą „Przebudowa drogi powiatowej BliŜyn-Sorbin-OdrowąŜek” 
w kol.6 i 13 kwotę 129.000zł” zastępuje się kwotą „71.000zł”. 
PowyŜszą zmianę wprowadza się w związku z pismem Starosty SkarŜyskiego  
z dnia 27.11.2007r. i przedłoŜonym projektem porozumienia w sprawie 
współfinansowania zadania „Przebudowa drogi powiatowej 0448T  
w Nowkach.” 
Przed przystąpieniem do głosowania powyŜszych zmian Pani Skarbnik 
wyjaśniła, Ŝe w autopoprawkach Wójta zmianę kwot zaproponowano w kol.13  
a powinna nastąpić równieŜ w kol.6. Ponadto w związku ze zmianą nazwy 
zadania w materiałach informacyjnych w ramach finansowania dróg 
powiatowych przy 50% dofinansowaniu skreśla się rozbudowę drogi w Jastrzębi 
a pozostawia się tylko przebudowę drogi w Nowkach przy udziale gminy 
109tys.zł. Ponadto wprowadza się przebudowę drogi powiatowej BliŜyn-Sorbin-
OdrowąŜek za kwotę 71.000zł. 
Radni jednogłośnie przyjęli powyŜsze zmiany /14 głosów za/. 
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Radni przy 11 głosach za i 3 wstrzymujących się podjęli Uchwałę  
Nr XI/70/2007 w sprawie uchwalenia budŜetu Gminy BliŜyn na 2008 rok 
łącznie z powyŜej przyjętymi zmianami. 
Z przyczyn usprawiedliwionych obrady sesji opuściła radna ElŜbieta Karpińska. 
Ad. 7a/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie wprowadzenia zmian  
w budŜecie gminy na rok 2007 oraz autopoprawki Wójta zawarte w piśmie  
z dnia 17 grudnia 2007r. odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy.  
W trakcie odczytywania projektu uchwały Pani Skarbnik zauwaŜyła, Ŝe w § 1  
w punkcie 1 projektu uchwały błędnie nazwano dział 758 – „Rolnictwo  
i łowiectwo” a powinno być „RóŜne rozliczenia”. 
Następnie Pani Ewa Łukomska – Przewodnicząca Komisji BudŜetowo-
Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy przedstawiła 
stanowisko Komisji. Pani Skarbnik na posiedzeniu poinformowała o otrzymaniu 
dotacji w wysokości 89.841zł na realizację programu pilotaŜowego „Uczeń na 
wsi” pochodzącej z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych i konieczności wprowadzenia tej dotacji do budŜetu. 
Ponadto w związku ze zwiększeniem odpłatności za posiłki przygotowywane  
w stołówce szkolnej przy Zespole Szkół w BliŜynie równieŜ do budŜetu naleŜy 
wprowadzić dochody w kwocie 7.650zł. Komisja pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały łącznie z przekazanymi uwagami przez Panią Skarbnik  
/5 głosów za/. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Pani Aleksandra Milanowska zabrała jeszcze głos w sprawie budŜetu gminy 
wyjaśniając, Ŝe w głosowaniu nad jego przyjęciem wstrzymała się od głosu 
poniewaŜ jest niezadowolona z powodu braku akceptacji budowy chodnika  
w Bugaju. Radna przy tym poprosiła o pisemną informację na temat budowy 
chodnika w BliŜynie przy ul. Szydłowieckiej na który w budŜecie przyjęto 
kwotę 340tys.zł z podaniem jego długości, kosztów wykonania i ilości domów 
przy nim zlokalizowanych. 
Następnie Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad 
autopoprawkami Wójta: 
1/ w § 1 w pkt 1 projektu uchwały nazwę działu 758 – „Rolnictwo i łowiectwo” 
zastępuje się nazwą „RóŜne rozliczenia” – zmiana została przyjęta jednogłośnie 
/13 głosów za/,  
2/ w § 1 pkt 1 projektu uchwały dodaje się zapis o treści „w dziale 854 – 
Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdz.85415 – Pomoc materialna dla 
uczniów, § 2440 – Dotacje otrzymane z funduszy celowych na realizację zadań 
bieŜących jednostek sektora finansów publicznych o kwotę 89.841zł –  
za przyjęciem tej zmiany opowiedzieli się wszyscy radni /13 głosów za/, 
3/ w załączniku Nr 1 do projektu uchwały w tabeli dotyczącej zmian  
w wydatkach budŜetowych w dziale 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza 
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dodaje się rozdział 85415 – Pomoc materialna dla uczniów oraz następujące 
paragrafy: § 3260 – Inne formy pomocy dla uczniów z kwotą 87.650zł, § 4110 – 
Składki na ubezpieczenia społeczne z kwotą 180zł, § 4120 – Składki na Fundusz 
Pracy z kwotą 26zł, § 4170 – Wynagrodzenia bezosobowe z kwotą 1.050zł,  
§ 4210 – Zakup materiałów i wyposaŜenia z kwotą 375zł, § 4300 – Zakup usług 
pozostałych z kwotą 560zł – zmiany zostały przyjęte jednogłośnie /13 głosów 
za/, 
4/ w związku z przyjęciem powyŜszych zmian rozszerza się uzasadnienie do 
uchwały o zapis: 
„Zmian w planie dochodów i wydatków budŜetowych dokonuje się w związku z 
zawartą umową między Gminą a Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych na realizację programu pilotaŜowego pn. „Uczeń na wsi – 
pomoc w zdobyciu wykształcenia przez osoby niepełnosprawne zamieszkujące 
gminy wiejskie oraz gminy miejsko-wiejskie”. Z kwoty przyznanej dotacji 
celowej w wysokości 89.841zł na pomoc przeznaczoną dla uczniów szkół 
podstawowych, gimnazjum i szkół ponadgimnazjalnych zabezpiecza się kwotę 
87.650zł oraz na obsługę zadania przez administrację samorządową 2.191zł.” 
Za rozszerzeniem uzasadnienia do uchwały o powyŜszy zapis opowiedzieli się 
wszyscy radni /13 głosów za/. 
5/ w § 1 projektu uchwały  po pkt 6/ wprowadza się pkt 7/ w następującym 
brzmieniu „W załączniku Nr 7 – Plan dochodów i wydatków dochodów  
własnych na 2007 r. wprowadza się zmiany zgodnie z nową treścią stanowiącą 
załącznik Nr 6 do niniejszej uchwały” – za przyjęciem zmiany opowiedzieli się 
wszyscy radni /13 głosów za/, 
6/ w § 1 projektu uchwały dotychczasowe „pkt 7 i pkt 8” przyjmują oznaczenie 
jako „pkt 8 i pkt 9” – zmiany te radni przyjęli jednogłośnie /13 głosów za/, 
7/ w związku z przyjęciem powyŜszych zmian rozszerza się uzasadnienie do 
uchwały o zapis: 
„Zmian w zakresie dochodów własnych dokonuje się na wniosek Dyrektora 
Zespołu Szkół w BliŜynie w związku ze zwiększeniem wpływów dochodów 
własnych Gimnazjum w wyniku zwiększenia odpłatności za posiłki 
przygotowywane w stołówce szkolnej. W załączniku obrazującym plan 
dochodów i wydatków dochodów własnych na 2007 dokonuje się zwiększenia 
dochodów i wydatków w lp.4 – Gimnazjum o kwotę 7.650zł.” 
Za rozszerzeniem uzasadnienia do uchwały  o powyŜszy zapis opowiedzieli się 
wszyscy radni /13 głosów za/.  
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli  Uchwałę Nr XI/71/2007 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budŜecie gminy na rok 2007 łącznie z przyjętymi 
powyŜej zmianami. 
b/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
budŜetowych, których nie zrealizowane planowane kwoty nie wygasają  
z upływem roku budŜetowego 2007 łącznie z autopoprawkami Wójta zawartymi 
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w piśmie z dnia 17 grudnia 2007r. odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik 
Gminy. Dodała równieŜ, Ŝe wprowadzenie dodatkowych wydatków nie 
wygasających zmieni kwoty podliczenia ogółem. 
Następnie Pani Ewa Łukomska – Przewodnicząca Komisji BudŜetowo-
Finansowej, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Gminy przedstawiła 
stanowisko Komisji. Pani Skarbnik na posiedzeniu Komisji poinformowała  
o błędnym zakwalifikowaniu wydatku w dziale 600 – Transport i łączność do  
§ 6050 a powinien być § 4300 – Zakup usług pozostałych. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały łącznie z przedstawioną poprawką /5 głosów za/.  
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały a następnie przystąpiła do 
głosowania nad autopoprawkami Wójta: 
1/ w załączniku do projektu uchwały sporządzonym w formie tabelarycznej  
w dziale 600 – Transport i łączność rozdz. 60016  skreśla się nazwę rozdziału  
„Pozostała działalność” zastępując prawidłowym brzmieniem „Drogi publiczne 
gminne”, w miejsce „§ 6050 – Wydatki inwestycyjne jednostek budŜetowych” 
wprowadza się „§ 4300 – Zakup usług pozostałych” – zmiany radni przyjęli 
jednogłośnie /13 głosów za/, 
2/ w załączniku do projektu uchwały sporządzonym w formie tabelarycznej 
wprowadza się dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza z kwotą 
wydatków bieŜących „89.841zł” – termin realizacji 31.07.2008r., rozdz.85415 – 
Pomoc materialna dla uczniów – kwota wydatków bieŜących – 89.841zł 
przeznaczenie – Realizacja programu pilotaŜowego – Uczeń na wsi, § 3260 – 
Inne formy pomocy dla uczniów – kwota wydatków bieŜących – 87.650zł,  
§ 4110 – Składki na ubezpieczenia społeczne – kwota wydatków bieŜących – 
180 zł, § 4120  - Składki na Fundusz Pracy – kwota wydatków bieŜących –  
26 zł, § 4170 – Wynagrodzenia bezosobowe – kwota wydatków bieŜących – 
1.050zł, § 4210 – Zakup materiałów i wyposaŜenia – kwota wydatków 
bieŜących – 375zł,  § 4300 – Zakup usług pozostałych – kwota wydatków 
bieŜących – 560 zł. 
Za przyjęciem powyŜszych zmian opowiedzieli się wszyscy radni /13 głosów 
za/. 
W związku z przyjęciem powyŜszych zmian do uzasadnienia projektu uchwały  
dodaje się zapis: 
„Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza na realizację programu 
pilotaŜowego pod nazwą „Uczeń na wsi”. Środki będą wykorzystane na 
podstawie udokumentowanego wydatku przez rodzica ucznia lub pełnoletniego 
ucznia na pomoc w zdobyciu wykształcenia przez osoby niepełnosprawne 
zamieszkałe na terenie gminy BliŜyn”. 
Za rozszerzeniem uzasadnienia o powyŜszy zapis opowiedzieli się wszyscy 
radni /13 głosów za/. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli Uchwałę Nr XI/72/2007 w sprawie 
ustalenia wykazu wydatków budŜetowych, których nie zrealizowane 
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planowane kwoty nie wygasają z upływem roku budŜetowego 2007 łącznie 
ze zmianami przyjętymi powyŜej. 
c/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nadania imienia Gimnazjum 
w BliŜynie odczytał Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli Uchwałę Nr XI/73/2007 w sprawie 
nadania imienia Gimnazjum w BliŜynie. 
d/  
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie nieodpłatnego przekazania  
w formie darowizny na rzecz ZEORK Dystrybucja Sp. z o.o. SkarŜysko-
Kamienna /RZE Końskie/ opraw oświetlenia drogowego w miejscowości Nowy 
OdrowąŜek odczytał Pan Mariusz Walachnia – Sekretarz Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli Uchwałę Nr XI/74/2007 w sprawie 
nieodpłatnego przekazania w formie darowizny na rzecz ZEORK 
Dystrybucja Sp. z o.o. SkarŜysko-Kamienna /RZE Końskie/ opraw 
oświetlenia drogowego w miejscowości Nowy OdrowąŜek. 
e/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi odczytał Pan Mariusz Walachnia 
– Sekretarz Gminy. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli Uchwałę Nr XI/75/2007 w sprawie 
przyj ęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
f/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok, 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010  
i Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2008 rok oraz 
pismo w sprawie sprostowania błędu pisarskiego odczytał Pan Mariusz 
Walachnia – Sekretarz Gminy. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ odstąpili od czytania treści programów 
będących załącznikami do uchwały. 
Następnie Pani Halina Fidor – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 
Spraw Społecznych i Socjalnych przedstawiła stanowisko Komisji. 
Komisja dokonała analizy projektu Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2008 rok, Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2008-2010 i Gminnego Programu 
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Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na 2008 rok przy udziale Pani Zofii 
Nowak – Kierownika GOPS w BliŜynie.  
Komisja wniosła o realizację załoŜeń zawartych w gminnych programach 
uzaleŜnień a w szczególności o zwrócenie uwagi na rozszerzenie programów 
zajęć profilaktycznych dla dzieci i młodzieŜy o róŜne formy sportowo-
turystyczne, organizowanie wycieczek, rajdów pieszych i rowerowych. 
Ponadto Komisja zapoznała się z autopoprawką Wójta polegającą na 
poprawieniu kwoty „505zł” na „502zł”. Jest to oczywisty błąd rachunkowy 
który naleŜy poprawić. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały /5 głosów za/. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe pozostałe Komisje Rady 
zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ opowiedzieli się za sprostowaniem błędu 
pisarskiego powstałego w załączniku nr 1 do Programu GKRPA na 2008r.  
w „Harmonogramie wydatków GKRPA na rok 2008 w dziale V. Pozostałe 
wydatki polegającego na zastąpieniu w pozycji suma razem kwoty „505,00zł” 
kwotą „502,00zł”.  
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli Uchwałę Nr XI/76/2007 w sprawie 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na 2008 rok, Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2008-2010 i Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie na 2008 rok łącznie z przyjętą powyŜej zmianą. 
g/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie przyjęcia planów pracy Rady 
Gminy w BliŜynie oraz Komisji na 2008 rok odczytał Pan Jerzy Rams – 
Wiceprzewodniczący Rady. Odczytał równieŜ plan pracy Rady na 2008 rok. 
Następnie Przewodniczący poszczególnych komisji odczytali propozycje 
planów pracy na 2008 rok i tak: 
1. Pan Tomasz Pela - Komisji ds. Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska, 
2. Pan Jacek Krzepkowski – Komisji Rewizyjnej, 
3. Pani Halina Fidor – Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych  
      i Socjalnych, 
4. Pani Ewa Łukomska – Komisji BudŜetowo-Finansowej, Rozwoju 
     Gospodarczego i Gospodarki Gminy. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ podjęli Uchwałę Nr XI/77/2007 w sprawie 
przyj ęcia planów pracy Rady Gminy w BliŜynie oraz Komisji na 2008 rok. 
h/ 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w sprawie trybu i szczegółowych 
warunków zwolnienia od podatku rolnego uŜytków rolnych na których 
zaprzestano produkcji rolnej wraz z opinią prawną dotyczącą zapisu § 3 ust.1 
pkt 4 projektu uchwały odczytała Pani Alina Ołownia – Skarbnik Gminy.  
W trakcie czytania projektu uchwały Pani Skarbnik zauwaŜyła, Ŝe w treści 
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podstawy prawnej zawarto zapis „ zarządza się” a przy uchwałach stosuje się 
„uchwala się”. 
Przewodnicząca Rady poinformowała, Ŝe wszystkie Komisje pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Za zastąpieniem w podstawie prawnej projektu uchwały zwrotu „zarządza się” 
zwrotem „uchwala się” opowiedzieli się wszyscy radni /13 głosów za/. 
Radni jednogłośnie /13 głosów za/ przyjęli Uchwałę Nr XI/79/2007 w sprawie 
trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego uŜytków 
rolnych na których zaprzestano produkcji rolnej wraz z powyŜszą zmianą. 
Ad. 8 
Pan Jacek Krzepkowski przedstawił protokoły Komisji Rewizyjnej z kontroli 
przeprowadzonych w Urzędzie Gminy w BliŜynie: 
a/ w dniach 18 września, 10 października oraz 6 listopada 2007r. w zakresie 
    gospodarki wodnej za 2006 rok, 
b/ w dniu 6 listopada 2007r. w zakresie gospodarki odpadami za 2006 rok. 
Za zatwierdzeniem protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej  
w Urzędzie Gminy w BliŜynie w dniach 18 września, 10 października oraz  
6 listopada 2007r. w zakresie gospodarki wodnej za 2006 rok opowiedzieli się 
wszyscy radni /13 głosów za/. 
Takim samym wynikiem głosowania /13 głosów za/ radni przyjęli protokół 
Komisji Rewizyjnej z kontroli przeprowadzonej w Urzędzie Gminy w BliŜynie 
w dniu 6 listopada 2007r. w zakresie gospodarki odpadami za 2006 rok.  
Ad. 9 
Przewodnicząca Rady poinformowała o złoŜonych pisemnych interpelacjach  
i zapytaniach przez radnych oraz Pana Wiesława Borowca – mieszkańca 
Jastrzębi. Otrzymają oni odpowiedź na piśmie. 
Pani Anna Kowalik odczytała rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 
Świętokrzyskiego z dnia 20 listopada 2007r. stwierdzające niewaŜność uchwały 
Nr X/65/07 Rady Gminy w BliŜynie z dnia 25 października 2007r. w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 
sołectwa Bugaj, na obszarze gminy BliŜyn. 
Pani Alina Ołownia - Skarbnik Gminy złoŜyła na ręce Przewodniczącej Rady 
„oświadczenie lustracyjne”.  
Pani Anna LeŜańska zaprosiła wszystkich na organizowany pod gołym niebem 
sylwester koło zameczku gdzie odbędzie się pokaz sztucznych ogni. 
Wójt  podziękował radnym za uchwalenie budŜetu gminy i złoŜył Ŝyczenia 
świąteczne i noworoczne. 
Ad. 10 
Obrady sesji trwały od godz.900 do godz.1430. 
Sesję zamknęła Przewodnicząca Rady dziękując wszystkim za udział składając 
przy tym Ŝyczenia świąteczne i noworoczne. 
Protokólant: 
Anna Kowalik 


